
»Odslej
nas
bo
delalo
štirikrat
več!«

črnučanl »o se mnoiič-
no odzvall vabilu na rate-
rendum, z-udeležbo In gla-
sovanfem »za« so ponov-
no potrdili svofo željo, da
čimbolj neposredno odlo-
čajo o okolju, v katarmm
žlvljo. Obiskali smo kraja-
ne vaeh štlrlh novih kra-
jevfilh skupnoatl In med
njiml naredlU kratko an-
keto.

MILAN MOČNIK: »Krajevna skupnost
je bila prej prevelika in ni bilo pravega
stika med Ijudmi. Mislim, da se bomo
zdaj mnogo iaže sporazumeli. Sodelujem
pri izvedbi reterenduma in lahko ocenim,
da je udeležba krajanov zelo dobra. Do
14. ure jih je pnSlo glasovat vefi kot 60
odstotkov, razgovori pa so pokazali, da si
Ijudje želijo nove KS. Pri izvedbi referen-
duma sodelujemo tudi mladinci, že prej
pa smo rainaSall vabila in razobesili pla-
kate."

MIRA ZAMAN: »čeprav tiisem dobila
vabila za sodelovanje na referendumu,
sem prišla glasovat za preoblikovanje
krajevne skupnosti, saj srno o tem pre-
brali v-Zboruobčanov". Pravzaprav smo
odšli glasovai kar družinsko, saj sva z
možem s seboj vzela tudi otroka; naža
stara krajevna skupnost pa je bila prav
zares velika. Zelo malo skupnih interesov
smo imeli prebivalci spodnjih Črnuč in
recimo Nadgorice, zato smo tudi proble-
me reševali precej počasi. Prepričana
sem, da bo odslej bolje.«

DAMJANA KURENT: -Visok odstotek
udeležbe krajanov sploh ni presenetljiv,
saj dejansko potrebujemo na tem koncu
več krajevnih skupnosti. Velika večina jih
ne referendumu glasuje za, v to sem pre-
pričan vedina pa jih bo tudi pripravljena
sodelovati pri delu nove krajevne skup-
nosti. Sam sodelujem v osnovni organi-
zaciji Zveze socialistične mladine in pri
gasilskem druStvu. Naši glavni problemi
so trgovina. ki bi jo potrebovali tudi na
Gmajni, neurejene ceste in Stevilni drugi
komunalni problemi.-

JANEZ KUTNAR: »Kljub temu, da je
nedelja, ]e na glasovalna mesta prišio
veliko Ijudi Udeležba sicer ne bo stood-
stotna, vendar so Ijudje dovolj jasno izra-
lili svojo željo po ustanovitvi manj^ih
krajevnih skupnosti, saj upajo, da bomo
potem lažje rešili številne probleme. če
bo vsakdo poiskal svoje irrteresno po-
dročje in se tam vključil v delo, kadrov-
skih težav ne bomo imeli. Težav pa je
dovolj. naj omenim le cesto Ceneta Štu-
parja, katere ureditev si prav gotovo želi
mnogo krajanov, ki so za to pripravljeni
tudi kaj narediti."

MATIJA BUTAUV: -Ce zdaj detuje v eni
krajevni skupnosti aktivno 200 Ijudi. jih
bo potem v štirih na enakem teritoriju
Stirikrat toliko To pa seveda nekaj pome-
ni. V rtovih krajevnih skupnostih bodo
zaživeli railični interesi. ki so bili doslej
sknti, saj niso bili dovolj pomembm, da bi
ob tako zahtevni problematiki velike kra-
jevne skupnosti privreli na dan Zdaj bo
drugače, več Ijudi bo delalo, več se jih bo
zanimalo za življenje okrog sebe, marsi-
kaj se bo lahko spremenilo in to - oa
bolje."

ERNEST SE1LNACHT: - Preoblikova-
nje krajevne skuprtosti je pametrto, saj je
treba krajevno samoupravo priblraati ob-
čanom, če hočemo, da bodo v njej sode-
lovali. Ko prihajajo krajani glasovat. jiti
tudi sprasujemo, fie bi bili pripravlfeni
sodelovati pri delu nove KS in lahko re-
čem, da je tak način evidentiranja precej
uspežen saj le redkokdo odkloni. Odsio-
tek dopoldanske udeležbe je b[( vrsok,
tudi končni izid referenduma bo verjetno
zelo ugoden.


